
3 w w w . F a r h e e k h t e g a n . i r
یکشنبه ۲۵ تیر ۱۳۹۶   ۲۱ شوال ۱۴۳۸  ۱۶ جولای ۲۰۱۷ شماره  ۲۲۷۰

 درنگ

پیام تسلیت رئیس جمهوردر پی 

درگذشت مریم میرزاخانی

حســـن روحانـــی، رئیس جمهـــوری ایـــران در پیامـــی  

درگذشـــت اندوه بـــار مریـــم میرزاخانـــی، نابغـــه 

ـــران و جهـــان را تســـلیت گفـــت و از درگاه  نامـــدار ریاضـــی ای

خداونـــد متعـــال بـــرای او رحمـــت الهـــی و بـــرای عمـــوم 

بازمانـــدگان صبـــر و اجـــر مســـالت کـــرد. وی دیـــروز بـــر اثـــر 

ســـرطان   در گذشـــت.

 حاجی بابایی رئیس کمیته

»تعامل با رئیس جمهور« شد

سیدعلی ادیانی راد، عضو فراکسیون نمایندگان ولایی  

مجلس شورای اسلامی، با اشاره به جلسه عصر دیروز 

کمیته »تعامل با رئیس جمهور برای تشکیل کابینه«، گفت: 

»در این جلسه، حمیدرضا حاجی بابایی با رای اکثریت اعضای 

کمیته به عنوان رئیس کمیته و زاهدی و بنده با رای اکثریت 

اعضای کمیته به ترتیب به عنوان نواب اول و دوم انتخاب شدیم.«

دیدار کمیته تعامل شورای عالی 

سیاستگذاری با رئیس جمهور

شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان روز گذشته از  

دیدار عارف و روحانی خبر داد. گفته می شود اعضای 

کمیته تعامل شورای عالی سیاستگذاری نیز در این دیدار عارف 

را همراهی کردند. در این دیدار تاکید شده که کابینه نهایی 

هنوز قطعی نشده و رئیس جمهور همچنان در حال بررسی 

گزینه های پیشنهادی است.  در این نشست روحانی عنوان 

کرده است با برخی از شخصیت های اصلاح طلب نیز چون 

دیگر جریان ها برای انتخاب کابینه مشورت کرده اما هنوز به 

نتیجه قطعی نرسیده است. گفته می شود در این جلسه که با 

محوریت چینش کابینه دوازدهم بوده، بیشتر درمورد کلیات 

کابینه صحبت شده و بحث های صورت گرفته آنچنان وارد 

مصادیق نشده است. در این دیدار رئیس جمهور و اعضای 

کمیته تعامل بدون ورود به گزینه های موجود برای شهرداری 

تهران بر ضرورت حضور فردی شایسته و کارآمد در شهرداری 

تهران تاکید شده است. این دومین دیدار عارف و روحانی طی 

دو هفته گذشته است. 

وزیر اطلاعات: ایران با ناتوی 

اطلاعاتی هم مواجه است

سـیدمحمود علـوی، وزیـر اطلاعـات دیروز در جلسـه  

شـورای اداری اسـتان کرمانشـاه گفت:  »در شـرایطی 

کـه دشـمنان مشـغول توطئـه علیـه توفیقـات ایـران اسـلامی 

در منطقه هسـتند و غرب آسـیا در حال بازمهندسـی اسـت، 

اهمیت حفظ و ارتقای امنیت کشـور بسـیار بیشـتر از گذشته 

مهم اسـت و در چنین شـرایطی ما نباید دچار تاخر اطلاعاتی 

و امنیتی شویم.«وی با تاکید بر اینکه از دشمنان انقلاب جز 

شـر چیزی به ملت ایران نمی رسـد، گفت: »گروه های معاند 

و مخالف انقلاب اسلامی با راهبرد آمریکا و سرمایه عربستان 

حتـی بـا تابلوهـای مختلـف اکنـون کنـار هـم نشسـته اند کـه 

نمونه تلاش های آنها در نشسـت های پاریس، قاهره، بروکسـل 

و ریـاض دیـده می شـود.«وی افزود: »دشـمن در حال تلاش 

اسـت که تقابل با جمهوری اسـلامی با اسـتکبار جهانی را به 

تقابل شـیعه و سـنی و تقابل قومیت ها تبدیل کند. جمهوری 

اسـلامی ایـران امـروز همزمان بـا ناتوی فرهنگـی و نظامی، با 

ناتـوی اطلاعاتی هم مواجه اسـت.«

گزارش »فرهیختگان« از حاشیه های قرارداد نفتی با شرکت توتال

توتالیسم  نفتی

فرهیختگانظهر روز چهارشنبه 
14 تیـــر بود که بیژن زنگنه 
در حاشـــیه جلســـه هیات 
دولت خبر از سرمایه گذاری 
پنج میلیارد دلاری شـــرکت 
فرانســـوی توتال در فاز 11 
پارس جنوبـــی داد. وزیر نفت در ادامه 
افـــزود: »همان طور که می دانید 50/1 
درصد این قرارداد سهم توتال و 30 درصد 
سهم شـــرکت ملی نفت چین و 19/9 
درصد هم سهم شرکت ایرانی پتروپارس 
اســـت که باید این مبالغ را تامین کنند 
و بازگشـــت اصل و سود پول شان هم از 
سود کاری که انجام می دهند و از محل 
حداکثر 50 درصد تولید میدان است.«
زنگنه درخصوص درآمـــد این میدان و 
حاشیه های به وجود آمده در این رابطه 
گفـــت: »برخی ها گفتند 50 درصد یا 75 درصد کل 
درآمد این میـــدان را به خارجی ها می دهیم که این 
حرف غلط اســـت، ما گفتیم که درآمد ما از کل این 
میـــدان در طول عمرش با نفـــت 50 دلاری حدود 
84 میلیـــارد دلار خواهـــد بود اما آنچـــه به توتال و 
مجموعه اش در طول 20 ســـال داده خواهد شـــد 
براساس آنچه به تصویب شورای اقتصاد رسیده حدود 
12 میلیارد دلار و کمتر از 15 درصد درآمد کل میدان 

نفتی در طول کل عمر میدان است.« 
البته فعالیت های توتال تنهـــا به این حوزه محدود 
نمی شود چراکه زنگنه درخصوص قرارداد دو میلیارد 
دلاری توتال در حوزه پتروشـــیمی گفت: »این بحث 
وجود دارد که توتال ســـرمایه گذاری سنگینی را در 
بخش زنجیره پتروشیمی انجام دهد یعنی هم تولید 
اتیلن و هم پایین دســـتی ها و ایـــن موضوع نیز در 
حال مذاکره و یادداشـــت تفاهم آن در حال نهایی 

شدن است.«

 واگـــذاری فاز 11 پارس جنوبی بدون رعایت 
تشریفات مناقصه 

دو روز بعد فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص( 
سپاه در برنامه گفت وگوی ویژه شبکه 2 سیما خبر از 
واگذاری فاز 11 پارس جنوبی بدون رعایت تشریفات 
مناقصـــه داد. قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( ســـپاه که 
پیش از این با ساخت پالایشگاه ستاره خلیج فارس، 
بزرگ ترین پالایشگاه در کشور، روزانه 12 میلیون لیتر 
بنزین تولید و کشـــور را از واردات این فرآورده بی نیاز 
کرده و همین طور در توسعه فاز 15 و16 نیز به کمک 
وزارت نفت آمده، حالا منتقد جدی واگذاری فاز 11 
به شرکت فرانســـوی توتال است. سردار عبداللهی 
درخصوص علت گلایه اش از وزارت نفت گفت: »بخش 
نخست قرارداد فاز 11 شامل 30 چاه و دو سکو است 
و بخش دوم نیز ایســـتگاه های تقویت فشـــار و... را 
شامل می شـــود که بخش نخست دو میلیارد دلار و 
بخـــش دوم 2/8 دهم میلیـــارد دلار قیمت دارد. در 

ساخت پالایشگاه و تجهیز همه مراحل آن با مهندسی 
صددرصد خودکفا هستیم و در بخش نخست قرارداد 
فاز 11 با توتال کاری نیست که در کشور انجام نشود. 
قرارگاه بزرگ ترین دکل های حفاری 400 فوتی را در 
اختیار دارد که می توانند 11 کیلومتر حفاری کنند 

و ممکن است این دکل ها بیکار شوند.« 
وی در ادامـــه افـــزود: »مســـئولان می  گویند باید 
خارجی ها بیایند و ســـرمایه گذاری کنند، در حالی 
که سپاه بارها اعلام آمادگی کرده است که می تواند 
بخـــش مالی را نیـــز تامین کنـــد. وزارت نفت گفته 
اســـت می خواهد قراردادها به سمت مناقصه برود، 
اما واگذاری فاز 11 به توتال بدون تشریفات مناقصه 
بوده اســـت.« عبداللهی گفت: »می گویند شرکت 
توتال در قرارداد باید از شرکت های داخلی استفاده 
کنـــد، اما ما هیچ وقت نباید عزت خود را زیر ســـوال 
ببریم و در حالی که توانایی داریم، پیمانکار دســـت 

دو شویم.«

   الگوی IPC و  قانون اساسی
حجم انتقادات از قرارداد وزارت نفت با شرکت توتال 
به همین جا ختم نشـــد و برخی از استادان دانشگاه 
نیز به انتقاد جدی از این قرارداد پرداختند. مسعود 
درخشـــان، اقتصاددان و موسس رشته قراردادهای 
نفتی با بیان این نکته که در گذشـــته شرکت توتال 
اشـــتباهات جـــدی ای مرتکب شـــده بـــا انتقاد از 
قراردادهای موســـوم به IPC گفت: »اواخر دهه 70 
بر سر ساخت فاز 11 پارس جنوبی قراردادی منعقد 
شد که در آن سهم شرکت ملی نفت ایران 50 درصد، 

توتـــال 40 درصد و پتروپارس 10 درصد بود. بعد از 
مدتی توتال بدون اینکـــه حرکتی کند، کنار رفت و 
یک شـــرکت چینی جای او را گرفت. 50 ماه دیگر به 
همین منوال گذشت تا اینکه در سال 91 این قرارداد 
فسخ شد. کلید حل مشـــکلات دست شرکت ملی 
نفت است که از سرمایه گذاری شرکت های خارجی 

به درستی استفاده کند.«
همچنین ابراهیمی اصل، معاون ســـابق وزیر نفت 
با بیان اینکـــه الگوی IPC خلاف قانون اساســـی 
بوده و به مصلحت کشـــور نیســـت، گفت: »در این 
قرارداد توتال حداقل 12 میلیارد دلار سود می کند. 
با توجه به اینکه 51 درصد قـــرارداد برعهده توتال 
اســـت، مدیریت هم دست آنهاســـت و این ظلم به 
کشـــور اســـت که وزیر نفت بعد از امضای قرارداد 
بگوید ما پتروپارس را آوردیم کار یاد بگیرد. در زمینه 
مهندســـی مخزن، حفاری، تولید، شیرین ســـازی 
میعانات گازی، گرفتـــن گوگرد و فرآوری 17 فاز که 
خودمان انجام دادیم، هیچ مشکلی نداریم و در این 
میان شرکت هایی هســـتند که واقعا دانش فنی را 

به راحتی در اختیار قرار می دهند.« 
همچنیـــن زمانی نیا، معاون زنگنـــه درخصوص اثر 
تحریم ها بر این قرارداد گفت: »اگر تحریم باز گردد، 
تمامی ایـــن قراردادها تا یک ســـاعت بعد منحل 

می شود و این امری طبیعی است.« 
برخی از تشـــکل های دانشـــجویی نیز بـــه انعقاد 
این گونه قراردادهای مخالـــف منافع ملی اعتراض 
کردند که البته وزیر نفت در واکنش به این اعتراضات 
گفت: »آنها اشـــتباه می گویند. قانون، مســـئول و 

مرجع تشخیص تخلف یا عدم تخلف در قراردادها را 
مشخص کرده است. براساس مصوبات دولت، مرجع 
رسیدگی و رسمی قانونی برای تطبیق و عدم مغایرت 
قراردادها، تعیین شده و آن مرجع، این کار را انجام 
می دهد. این مرجع یک گروه هفت نفره اســـت که 

رئیس جمهور آن را مشخص کرده است.«

 جهانگیری: قرارداد توتال هیچ مغایرتی با 
قوانین کشور ندارد

معاون اول رئیس جمهور اما وارد میدان شد و در دفاع 
از این قرارداد گفت: »ورود شرکت توتال به ایران به 
معنی آن است که در کشورمان آنقدر فرصت وجود 
دارد که حتی شـــرکت های بزرگ برای کار با ایران 
ریسک پذیری می کنند. برخی نســـبت به قرارداد 
توتال ایراداتی را مطرح می کنند اما یک و نیم سال 
روی این قرارداد کار شـــده و ده ها جلسه برای رفع 
اشکالات واقعی برگزار شد.« او درخصوص انتقاد به 
محرمانه بودن این قرارداد نیز گفت: »قرارداد توتال 
برای رئیس مجلس فرســـتاده شد و هیچ مغایرتی با 

قوانین کشور ندارد.«

 رشوه دادن توتال به مقامات دولتی
انتقادات از ورود دوباره توتال به کشور به اینجا ختم 
نشد و چند روز پیش روزنامه »کیهان« با انتشار یک 
سند که نشـــان می داد وزارت دادگســـتری آمریکا 
شـــرکت فرانســـوی توتال را به جـــرم پرداخت 60 
میلیون دلار رشوه به یک مقام دولتی ایران در دولت 
اصلاحات، 245 میلیون دلار جریمه کرده اســـت، 
از واقعیت دیگری درباره این شرکت فرانسوی پرده 
برداشـــت. البته رســـانه های حامی دولت با اشاره 
به تاریخ محکومیت توتال که در ســـند مزبور سال 
2013 نوشته شده بود، این سند را به بعد از دوران 
اصلاحات و وزارت زنگنه بر نفت جلوه داده و تلاش 
کردند آن را مخدوش قلمداد کنند. مدیرمســـئول 
»کیهان« اما در پاسخ به این ادعا گفت: »تاریخ 29 
می 2013 که بالای سند درج شده تاریخ محکومیت 
توتال در دستگاه قضایی آمریکاست و در همان سند 
آمده است که جرم این شرکت یعنی پرداخت رشوه به 
مقام دولتی ایران در دو نوبت و در سال های 1995 
و 2004 صورت گرفته است که مربوط به دولت های 

سازندگی و اصلاحات است.«
وی ادامه داد: »محکومیت توتال بعد از کشف جرم 
صورت گرفته که در متن سند نیز آمده است. توتال در 
سال 1995 مبلغ 16 میلیون دلار و در سال 2004 
مبلغ 44 میلیون دلار به مقام دولتی ایران رشـــوه 
داده اســـت که در مجموع مبلغ رشوه 60 میلیون 
دلار است و همه این توضیحات در متن سند آمده 
است.«به هر حال قرارداد توتال با وجود جنجال های 
 بسیار بسته شد و اکنون بیش از 50 درصد فاز 11 
پارس جنوبی به دســـت این شرکت فرانسوی است 
و باید دید انتقادات وارد شده به این قرارداد به چه 

میزان رنگ وبوی حقیقت به خود می گیرد. 

فرهیختگان غلامحســـین کرباســـچی، دبیرکل حزب 
کارگزاران و یکی از افراد پرنفوذ در بستن لیست شورای 
شـــهر تهران و البته انتخاب شهردار تهران، درخصوص 
گزینه های احتمالی شـــهرداری گفت: »درمورد گزینه 
شهرداری، بحث کاملا کارشناسی است و به هیچ وجه 
گزینه حزبی کارگزاران و غیرکارگزاران مطرح نیســـت. 
شهرداری تهران، سیاسی نیست و باید مصلحت عمومی 

شهر در انتخاب شهردار دیده شود. 
البته حزب کارگزاران اگر در این زمینه اظهارنظری 
می کند، برمبنای کار کارشناسی است، نه چیز دیگری 
و اگر افرادی را هم به شورا پیشنهاد می کند، برای این است 
که این افراد بتوانند کار مثبتی ارائه دهند. نظر کارشناسی 
حزب کارگزاران این است که باید ابتدا کلیات برنامه ای 
برای رفع کاستی ها و نواقص شهر تهران در شورای شهر 
تصویب و مشخص شود، سپس متناسب با این برنامه مدیر 
توانمندی برای شهرداری تهران انتخاب شود. اعضای 
شورای شهر باید در زمان باقی مانده همفکری کنند که 
در حال حاضر ساخت اتوبان، پل، زیرگذر و تونل در تهران 
جواب نمی دهد و تهران از این نظر اشباع شده است.« 

 به روحانی توصیه می کنم راه هاشمی را 
در پیش بگیرد

غلامحسین کرباسچی درخصوص وعده هایی که 
روحانی در زمینه برداشتن تحریم های هسته ای داده 
هم گفت:»در هر صورت روحانی هم به این موضوع 
اذعان دارد که کارهای کلان کشور جز با همکاری، 
همفکری و یکپارچگی نیروهای مختلف امکان پذیر 
نیست و به طور حتم کارهای کلان کشور باید منطبق 
با نظر حاکمیت باشد و اگر بنا باشد نهادهای دیگری 
چون قوای قضائیه و مقننه، نهادهای امنیتی و نظامی 

با قوه مجریه همراهی و همدلی نکنند، مسائل کلان 
کشور حل نمی شود.« وی افزود: »توصیه به روحانی 
این است که به هر شکلی که شده به برخی حرکات 
و بحث ها واکنش نشان ندهد و مانند هاشمی راه 
صبر و تحمل را در پیش بگیرند. هاشمی گاهی اوقات 
ناملایمات بسیار زیادی را به خاطر مصالح کشور تحمل 
می کرد.«دبیرکل حزب کارگزاران تصریح کرد: »در 
حال حاضر هم دولت، حتی اگر احساس می کند در 
تصمیم گیری ها جفایی می شود و آنچه حق دولت و 
 واقعیت نیست گفته می شود، باید مظلومانه تحمل 

و هم و غم خود را صرف حل مشکلات کشور کند.«

 هیچ کس از  کسی پولی 
دریافت نکرده است

کرباسچی درخصوص شایعاتی مبنی بر پرداخت مبالغ 
هنگفت از سوی برخی افراد لیست امید تصریح کرد: 
»این حرف ها همه دروغ است و کسانی که شکست 
خورده اند این شایعات را به راه انداخته اند و هیچ کس 
از  کسی پولی دریافت نکرده است.  ستاد انتخابات فقط 
در برآوردی که انجام داده، هزینه تبلیغات و فعالیت های 

اجتماعی را 100 میلیون تومان اعلام کرده که هریک از 
منتخبان یا حزب شان باید این مبلغ را به ستاد انتخابات 
بپردازند.  به هر حال، هزینه فعالیت های اجتماعی باید از 
محلی تامین شود و این برآورد هزینه از سوی ستاد بوده و 
ربطی به فرد نداشته است. متاسفانه عده ای ورشکستگان 
سیاسی مخالف واقعیت، شایعاتی را مطرح می کنند.  از 
این 21 نفر عده ای هنوز نتوانستند این مبلغ را بپردازند 
و دوستانی هم گفته اند توان پرداخت این مبلغ را ندارند 
و در حال حاضر فقط مقدار زیادی بدهکاری روی دست 

اعضای ستاد انتخابات باقی مانده است.«
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 امنیت فعلی کشور 

مثال زدنی است
یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با تاکید 
بر لزوم حفظ وحدت و انسجام در کشور گفت: »تفرقه افکنی بین 
دستگاه های امنیتی از افراط گری جناحی نشات گرفته است. حال 
اینکه این موضوع نباید وارد بازی های جناحی و سیاسی شود که نتیجه 

آن تنها تضعیف کشور است.« 
سیدمحسن علوی تصریح کرد: »امنیت فعلی کشور، امنیت مثال زدنی 
است که از لطف خداوند و تلاش، همت، ایثار، فداکاری و گذشت 
برادران عزیزمان در دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی یعنی وزارت 
اطلاعات، نیروی انتظامی، سپاه پاسداران، بسیج و ارتش نشات 

گرفته است.«
وی با اشاره به اقدامات وزارت اطلاعات گفت: »وزارت اطلاعات با 
خنثی سازی قریب به 130 تیم تروریستی مانع از اقدامات تخریبی 
آنها شده که البته این نتیجه تلاش، همت ، انسجام و وحدت تمامی 
نهادهای امنیتی است. در این بین حادثه تروریستی در تهران به وقوع 
پیوست آن هم در شرایطی که پیش از آن یعنی از اردیبهشت تا زمان 
وقوع حادثه 45 تیم تروریستی شناسایی شدند. این یعنی هجمه بسیار 

عظیمی توسط تروریست ها برنامه ریزی شده بود.«
علوی افزود: »این هجمه خاص را این گونه می توان تفسیر  کرد که در 
طول دو سال گذشته 100 تیم تروریستی شناسایی شدند، یعنی در 
طول یک ماه 45 تیم مورد شناسایی قرار گرفتند. درنهایت نیز حادثه 
تروریستی تهران با عبور و اقدام تخریبی آنها از ارتش، نیروی انتظامی، 
وزارت اطلاعات و سپاه به وقوع پیوست، اما بدترین اتفاق بعد از آن حادثه 
تروریستی ایجاد اختلاف بین دستگاه های امنیتی و انتظامی است.«
وی تاکید کرد: »باید تمامی تلاش را انجام داد تا انسجام بین 
دستگاه های امنیتی از بین نرود، لذا اگر فردی براساس سوءنیت یا 
حسن ظن اقدام یا مصاحبه ای انجام دهد که نتیجه اش بروز اختلاف 
بین دستگاه های امنیتی است، بداند که این اقدام ضدامنیتی 
خطرناک تر از اقدام تروریست ها در مجلس است. بر این اساس همه 
باید برای وحدت و انسجام با وجود دشمن مشترک تلاش کنند و این 
استحکام را مستحکم تر کرده تا همه در برابر دشمن ید واحد باشیم.«
این عضو فراکسیون مستقلین ولایی ادامه داد: »البته تا الان چنین 
شرایطی وجود داشته. ما با کسانی که به سمت کج سلیقگی هایی 
حرکت کردند، صحبت کردیم تا مبادا وارد بازی سیاسی و امنیتی 
شوند. همه تلاش ها باید همچون سابق در جهت حفظ عزت و اقتدار 

جمهوری اسلامی ایران برای مبارزه با تروریسم باشد.«
علوی دعواهای سیاسی را برای کشور مضر دانست و گفت: »بسیاری 
از مشکلات امروز ما نشات گرفته از این دعواهای سیاسی است. ما 
به عنوان اعتدالیون مخالف این دعواها هستیم و معتقدیم باید با تعدیل 
نگاه همه در خط رهبری و با انقلابی گری در این مسیر حرکت کرده و 

جلوی بروز مشکلات را بگیریم.«
وی اختلاف افکنی بین دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی را نشات گرفته 
از افراطی گری جناحی دانست و گفت: »کسانی که می خواهند به 
دولت ضربه بزنند، توپ را در زمین وزارت اطلاعات انداختند چون این 
وزارتخانه در دولت قرار دارد. حال اینکه در این موارد باید فرادولتی نگاه 
کرد، گرچه وزیر اطلاعات توسط رئیس دولت انتخاب می شود اما این 
وزارتخانه دستگاه حاکمیتی است که نباید آن را در بازی های جناحی 

و سیاسی دخیل کرد چون باعث تضعیف کشور می شود.«

یادداشت، اخبار و گزارش هایی از تازه های سیاست

مرتضی کرمی
روزنامه نگار

 پرویـز سـروری: عـده ای می داننـد اگر در صندوق ها باز شـود ممکن 

است بوی برخی تخلفات بیرون بیاید و متاسفانه شاهد یک دیکتاتوری 

انتخاباتـی هسـتیم. شـاهد دیکتاتـوری در انتخابـات شـوراها بودیـم. 

درخواست»لاریجانی« برای بازشماری را بی جواب گذاشتند./تسنیم 

 دبیـرکل حـزب مردمی اصلاحات: عارف به دنبال سـهم خواهی اسـت 

و شـورای عالـی سیاسـتگذاری اصلاح طلبـان به دنبـال باج خواهـی از 

دولت اسـت./ ایسـکانیوز

 دبیـر مجمـع محققیـن حـوزه علمیـه قـم: رئیس جمهـور از این مجمع 

بـرای انتخـاب اعضای کابینه مشـورت نگرفته اسـت./ تسـنیم

 معـاون پارلمانـی ریاسـت  جمهوری: رئیس جمهوری در حال بررسـی 

و رایزنـی بـرای معرفـی کابینـه جدیـد اسـت امـا فهرسـت ها، اخبـار و 

گزارش هایی که در این زمینه در سـایت ها و رسـانه ها منتشـر می شـود، 

فعلا گمانه زنی اسـت و بعضا هم با اهداف خاصی منتشـر می شـود. /آنا

 علاء الدیـن بروجـردی: برجـام میـدان جنگ آمریکا علیـه منافع ایران 

اسـت و زیربار زورگویی آمریکا نخواهیم رفت. سـند برجام یک توافق 

بین المللـی اسـت چراکـه به جـز آمریـکا نیـز 6 کشـور دیگـر به عـلاوه 

اتحادیـه اروپـا برجـام را امضا کرده اند./ ایسـکانیوز

 نماینـده رشـت در مجلـس شـورای اسـلامی: واردات 1۰۰هـزار تـن 

برنـج خارجـی بـه کشـور در فصـل برداشـت برنـج خـلاف قانون اسـت. 

ایـن برنج هـای وارداتـی آلـوده بـوده و قابل مصرف نیسـتند و مسـئولان 

سـازمان اسـتاندارد بایـد جلـوی واردات آن را بگیرنـد./ تسـنیم

 رئیـس شـورای مرکـزی حـزب موتلفـه اسـلامی در صفحـه شـخصی 

خـود در توییتـر خطـاب به دولتمردان نوشـت چرا از شـفافیت قرارداد 

توتال نگرانید؟ کسـى با قرارداد توتال مخالف نیسـت ما با پنهان کارى 

مخالفیم. هیچ قرارداد دولتى ای نباید بر مجلس پوشـیده باشـد و اگر 

مجلس تشـخیص داد افشـاى آن برخلاف مصلحت کشـور نیسـت، باید 

بـه اطلاع عموم برسـد./فارس

سرخط خبرها

 کرباسچی: 

شهرداری تهران، سیاسی نیست


